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Hovedverneombudet 

Uttalelse fra HVO vedr. dispensasjonsøknad på arbeidstid ved 
Tomasveien 17 

Den 17.11.23 ble det holdt et informasjonsmøte med avdelingsleder Richard Larsen. 

Det har vært skriftlig evaluering fra de ansatte, med svarprosent på 94. Det er en ansatt som 
ikke har svart, vedkommende er i permisjon. 
Avdelingsleder utarbeidet et sammendrag av evalueringen og presenterte 
forsvarlighetsvurderingen som arbeidsmiljøgruppen har svart på. 
Det søkes om dispensasjon for arbeidstid med lange vakter på 13 timer ukedager og helg. 

Ansatte gir tilbakemelding om at det blir lagt godt til rette for å ha pauser. Det er gode 
lokaler til å gjennomføre pauser i med seng og hvilestol. Det er også mulighet for å tilberede 
mat. Det er utarbeidet gode pauserutiner. 
Det er ikke sendt inn avvik på at det ikke er mulig å avvikle pause siste året. 
Medarbeidersamtalene er en viktig arena for å avdekke eventuelle problemområder og til å 
diskutere mulige løsninger for de det gjelder. 

Boligen har årstumus, og er i prosessen med å lage ny for neste år. De ansatte har mulighet 
til å komme med innspill og ønsker. 

Etter arbeidsmiljøloven 10-2(1) står det at arbeidstidsordninger ikke skal utsette 
arbeidstakere for uheldige belastninger, og at det skal være mulig å ivareta sikkerheten. 

Undertegnende vil stille like krav som forbundene om at det skal være muligheter for å 
endre på turnus til ordinær vaktlengde, dersom enkelte ansatte ønsker dette. 

I henhold til den valgte turnusløsningen som det søkes dispensasjon for, anbefaler jeg å 
videreføre ordningen med turnus med lange vakter ved Tomasveien 17 for perioden 27.02.24 
til 25.02.25. 
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